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           ROMANIA 
   JUDETUL IALOMITA 
CONSILIUL LOCAL BALACIU 
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L    
Incheiat astazi 28.07.2017 

 
 
 
 

In sedinta ordinară a Consiliului Local Balaciu,la care participă un număr de 10  consilieri:Mihu 
Cornel-având şi funcţia de viceprimar al comunei, Andrei Mirela-Mariana, Iordache Marian , Mereuţă 
Aurelia,Nechifor Georgeta, ,Toader Luminiţa, , Velicu Victor, Constantin Liviu-Georgian, Sambetianu 
Viorica, Vătăşelu Constantin . 

La sedinta au mai participat :Simion Mirel Dănuţ-primarul comunei Balaciu , Trandafir 
Alexandru Viorel - secretarul comunei Balaciu si Andronache Dan- consilier compartiment buget-
finante. 

Şedinta este condusă de d-nul consilier Vătăşelu Constantin. 
In continuare se dă cuvântul secretarului comunei pentru a  prezenta procesul verbal al sedinţei 

ordinare din 24.05.2017.Deoarece nu sunt obiectii cu privire la redactarea procesului verbal,acesta se 
supune la vot si se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa are următorul proiect al ordinii de zi: 

 1.  Proiect de hotărâre nr.3770/07.07.2017 privind stabilirea modului de întocmire al registrului 
agricol în format electronic pentru perioada 2017-2019,, însoţit de : 
  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 
 2. Proiect de hotărâre nr.3771/07.07.2017 privind modificarea HCL Balaciu nr.19 din 20.04.2017 
privind instituirea taxei speciale de salubrizare în cazul prestaţiilor de care beneficiază individual 
utilizatorii fără contract din comuna Balaciu şi aprobarea regulamentului privind  stabilirea si aplicarea 
taxei speciale de salubrizare, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

 3. Proiect de hotărâre nr.3772/07.07.2017 privind modificarea anexei nr.2 la HCL Balaciu nr.21 
din 20.04.2017 privind aprobarea  Strategiei anuale de achiziţii publice şi a Programului anual al 
achiziţiilor publice ale comunei Balaciu  pe anul 2017, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

 4. Proiect de hotărâre nr.3773/17.07. privind stabilirea cuantumului indemnizaţiei de şedinţă 
acordată consilierilor locali, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

 5. Proiect de hotărâre nr.3774/17.07 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului, însoţit de: 

  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 
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 6. Proiect de hotărâre nr.3775/17.07 privind rectificarea bugetului local, însoţit de: 
  - raportul compartimentului de resort 
  - raportul comisiei de specialitate 
  - iniţiator – primar Simion Mirel Dănuţ 

      7.   Întrebări şi interpelări 
 Domnul primar solicită consiliului local aprobarea suplimentării ordinii de zi cu inca două 
proiecte de hotărâre,respectiv: 
 - 1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea indicatorilor tehnico economici  si a cheltuielilor 
neeligibile  pentru obiectivul de investitii   : IMBUNATATIREA AMENAJARILOR EXISTENTE 
DESTINATE DEPOZITARII GUNOIULUI DE GRAJD IN COMUNA BALACIU  ,   JUD. IALOMITA 
 - 2. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unor bunuri mobile și imobile, 
proprietate publică a UAT Comuna BALACIU către Şcoala Gimnazială ,,Arhimandrit Teofil,,Balaciu 
 Motivează propunerea facută prin faptul că  termenul limită pentru depunerea proiectului de la 
punctul 1 este 31.07.2017.Documentatia este întocmită iar proiectul are ca principal obiectiv eliminarea 
depozitării necontrolate a gunoiului de grajd. 
 Al doilea proiect este urgent a se adopta deoarece conducerea scolii doreste sa facă unele 
lucrări la clădirea scolii şi nu le poate face deoarece nu are clădirea în administrare. 
 Se supune la vot proiectul ordinii de zi aşa cum a fost suplimentat prin propunerea d-lui primar  
şi se aprobă în unanimitate.  

La punctul 1 al ordinii de zi, secretarul comunei face unele precizări legate de modul de 
completare al registrului agricol.Acesta rataă că registrul în format electronic este implementat din anul 
2009 iar în prezent se lucrează doar pe el fiind încărcat cu toate documentele necesare la fiecare 
pozoţie. 

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.24/2017. 
 La punctul 2 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.25/2017. 
 La punctul 3 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 
 Secretarul comunei arată că anexa la Programul achiziţiilor publice nu s-a modificat pe fond, ci 
numai datele de incepere si finalizare a achiziţiilor, deoarece initial nu au fost trecute iar in urma 
controlului de legalitate exercitat de Instituţia Prefectului s-a solicitat remedierea acestei situaţii. 

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.26/2017. 
 La punctul 4 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 
 Domnul primar arată că prin proiectul de hotărâre se stabileste in mod clar indemnizatia de 
sedinta acordată consilierilor cât si numarul maxim de şedinte pentru care se plăteşte indemnizatia, 
astfel încât să nu se depăşească maximul prevăzut de lege. 

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.27/2017. 
 La punctul 5 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 
 Domnul primar arată că aşa cum a explicat si în expunerea de motive prin proiectul de hotărâre 
a căutat să stabilească o ierarhizare justa a salariilor de bază astfel încât să  se respecte ierarhia si 
nomenclatorul funcţiilor prevăzute în anexa VIII la Legea nr.153/2017, cu încadrarea în sumele 
prevăzute în buget.  

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.28/2017. 
 La punctul 6 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 
 Domnul primar arată că rectificarea bugetului s-a făcut pentru o reaşezare a veniturilor proprii 
şi alocarea sumei de 40.000 lei către cap.Invătământ pentru reparatia unor aleii pietonale şi achiziţia de 
mobilier. 

Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.29/2017. 
 La punctul 7 al ordinii de zi, presedintele de sedinta solicită d-lui secretar sa dea citire 
proiectului de hotărâre, având în vedere că acesta a fost inscris suplimentar pe ordinea de zi. 
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Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.30/2017. 
 La punctul 8 al ordinii de zi, secretarul comnunei dă citire proiectului de hotărâre. 
 Presedintele de sedinta solicită să se facă înscrieri la cuvânt. 
Deoarece nu sunt discuţii ,se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 voturi<pentru> 
Hotărârea nr.31/2017. 
 La punctul 9 al ordinii de zi, d-nul primar prezinta consiliului local solicitarea preotului parohiei 
Copuzu, privind atribuirea unuii teren pentru construirea unei biserici.Probleme a mai fost pe ordinea 
de zi a şedintei consiliului dar atunci varianta era ca biserica să fie reconstruită pe avelaşi loc iar pe 
perioada lucrărilor slujbele sa fie oficiate în scoala veche.La această solicitare nu există o documentaţie 
tehnică fiind vorba de o discuţie de principiu. 
 Trebuie avut în vedere faptul că in satul Copuzu nu există o contructie proprietatea comunei în 
care să se poată desfăşura diferite evenimente.Scoala veche de lîngă monument este foarte deteriorată 
iar Scoala unde a functionat gradinita a fost expertizată cu propunere de demolare. 
 D-nul primar aduce în atenţia consilierilor situaţia încasarilor de la serviciul de alimenatre cu 
apă.Incasările sunt foarte mici comparativ cu consumul.Solicită consiliului să stabilească un plan de 
masuri pentru remedierea situaţiei. 
 D-na Nechifor Georgeta arată că primăria a făcut verificări ale bransamentelor în toată comuna 
dar nu sunt încasări dar totodată sunt si cetăţeni care au plătit apă şi în avans. 
 D-nul primar arată că dacă nu se vor găsi soluţii va propune gestiunea delegată pentru 
administrarea serviciului. 
 D-nul Velicu Victor atrage atenţia asupra stării drumului comunel DC 37 care se deteriorează pe 
zi ce trece , pe unele portiuni fiind aproape impracticabil.  
 D-nul primar arată că stie situaţia drumului, a prevăzut şi ceva bani in buget dar nu îndeajuns. 
Dacă se hotărăşte reparatia drumului atunci trebuie să renuntăm la lucrările de la po- etapa II.Pe de 
altă parte nu a scos la licitatie lucrările pentru că a aşteptat terminarea campaniei agricole de vară, 
deoarece circulatia camioanelor de mare tonaj ar fi distrus lucrările de reparatii. 
 Consilieri locali sunt de acord in principiu si optează pentru lucrările de reparatii la DC 37, 
urmând ca în şedinta viitoare să se facă modificările şi în buget. 
 D-nul Velicu Victor aduce în discuţie si situaţia camerelor de supraveghere video din satul 
Crăsani, dacă mai funcţionează. 
 D-nul primar arată că acestea nu mai funcţionează şi că a demarat procedurile pentru a depune 
un proiect prin GAL , pentru o astfel de investiţie în toată comuna. 
 D-nul Vătăşelu Constantin solicită d-lui primar să rezolve preblema masinilor deteriorate din 
curtea primăriei. 
 

Rezultatul votului exprimat de consilieri: 
 

VOT Nr. 
Crt

. 

Numele si prenumele 
consilierului HCL nr.24 HCL 

nr.25 
HCL 

nr.26 
HCL 

nr.27 
HCL 

nr.28 
HCL 
nr.29 

HCL 
nr.30 

HCL 
nr.31 

1 Andrei Mirela Mariana Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 
2 Constantin Liviu 

Georgian 
Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

3 Iordache Marian Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

4 Mereuţă Aurelia Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

5 Mihu Cornel Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

6 Nechifor Georgeta Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

7 Sambetianu Viorica Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 
8 Şerban Milica Mandat 

incetat 
Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

Mandat 
incetat 

9 Toader Luminiţa Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

10 Vataşelu Constantin Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

11 Velicu Victor Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru Pentru 

    
 Drept care am încheiat prezentul proces verbal. 
 
  PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ            S E C R E T A R 
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                  Vătăşelu Constantin                            Alexandru Viorel Trandafir 
 
                    
 


